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Interpelacja 

Dotyczy: Braku udostępnienia Radzie Miasta Zgierza opinii prawnej związanej z aneksowaniem w 2024r. 

umowy z firmg Markab Sp. z o.o. oraz pełnomocnictwa do zaciggnięcia tegoż zobowiązania osób. które 

w imieniu Miasta Zgierza podpisały urnowe. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W nawiązaniu do posiedzenia Rady Miasta Zgierza w dniu 29 sierpnia br., podczas którego 

omawiana była m.in.: umowa z firmą Markab sp. z o.o., przedłużenie tejże umowy, jej podstawa 

prawna i pojawiły się zapytania radnych o treść opinii prawnej opiniującej przedłużenie umowy 

(https://esesja.tv/transmisja/56770/iv-sesja-rady-miasta-zgierza-ix-kadencji.htm 02:50). W trakcie 

dyskusji poproszono aby opinia została przekazana Radzie Miasta Zgierza. Powyższy temat podjęty 

został również podczas sesji dniu 26 września br.. oraz w interpelacji z dnia 09 października br. 

Powyższe świadczy o braku kontroli ze strony Urzędu Miasta Zgierza nad tak ważnymi 

zagadnieniami i delikatnie mówiąc nieprofesjonalnym podejściu do współpracy z Radą Miasta 

Zgierza. Z uwagi na tak drastycznie opóźnienie, brak wyjaśnieniu sprawy do dnia dzisiejszego 

proszę ponownie o przedłożenie ww. dokumentów - po ich analizie możliwa będzie dalsza 

dyskusja nad finansowaniem komunikacji oraz budżetem miasta. 


